
 Referat af generalforsamling 31-01-2023 

 1.  Jette blev valgt som dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen 
 var rettidigt afholdt. 

 2.  Formandens beretning: 
 3.  Kasseren fremlagde regnskabet. Den nye hjemmeside giver os en fast udgift til nets 

 (online betaling) som vi ikke kan komme udenom, men vi kommer til at spare på 
 udgiften til den gamle hjemmeside. På grund af søgning af puljer har vi stort set 
 undgået udgifter til indkøb af materialer. 

 4.  Kontingent og træningsgebyr for 2024 blev vedtaget uændret. Indmeldelse: 100kr. 
 medlem: 750kr, træning 650 kr (gradueret). 

 5.  Indkomne forslag:Ingen 
 6.  Helle Toustrup genvalgt som kassér. Majbritt går med som føl. 
 7.  Eeva og Charlotte genvalgt som bestyrelsesmedlemmer. 
 8.  Majbritt og Helle H. valgt som suppleanter 
 9.  Maja og Jette genvalgt som revisorer 
 10.  Louise valgt som suppleant for revisorerne 
 11.  Eventuelt: 

 ●  Arbejdsdag er 1. april sammen med Jagtforeningen. 
 ●  20/2 er der husmøde hvor der lægges plan for vedligehold 
 ●  Der er planer om at få vedligeholdt springene, samt at få lavet en løsning så 

 redskaberne er lettere at transportere. 
 ●  Der er ønsker om uddannelse af sporlæggere. Majbritt, Tina og Ulrich er 

 interesserede. Finder vi 4-5 stykker kan vi kontakte kredsen og sige vi kunne tænke 
 os at få en dag med en ekstern instruktør til dette. Kredsen kan evt. finde flere der vil 
 komme til kurset. Dette gælder generelt for alt vi kan have interesse i. 

 ●  Jette, Louise, Helle og Charlotte går i udvalg for at få lavet en 
 sansebane/motorikbane. 

 ●  Det ønskes at hundeførere kommer ind i klubhuset efter træning til 
 kaffe/nørderi/hygge. Hvalpe må komme med ind så de kan socialiseres. Information 
 efter træning bør gives i klubhuset. 

 ●  Der er ønske om at få netværksklubber f.eks. Give. 
 ●  Jette forslår en krea-dag hvor hundeførere kan komme og lave legetøj, snusetæpper 

 og andet. 
 ●  Anne Katrine, Helle og Charlotte vil prøve at skaffe velkomstpakker/startpakker via 

 sponsorer. 
 ●  ‘Hvalpefortsætter’ er omdøbt til ‘unghundeholdet’. 


